
Zápis z  jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 11 / 2015 

 
Datum:   21. 10. 2015, 14:00 
Místo konání:  Loděnice ČVK Praha 
Přítomni:    D. Macháček, Z. Pecka, M. Možný, V. Chalupa, V. Burda, P. Hlídek 
Předsedové komisí : Z. Norková, Z. Mejstřík, J. Poláček, J. Starosta, P. Fojtík, R. Vondrák, P. 

Janák, M. Lorenc 
 
 

Hosté:  Z. Paroulek, J. Svoboda 
Omluveni :  M. Kurfirst  
Trenéři :  V. Kučera 
GS :    J. Johánek  
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace. 
Odpovídá :  J. Johánek 
Termín: měsíčně 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Lukš 
 
01/02/2015  Připravit informaci o získávání talentů z jiných sportů do Centra ženského 
veslování  
Představeno - pokračování projektu.  
Termín: září 2015 
odpovídá:  I. Uhlová 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému vytvoření sdružení Račic s dalšími obcemi z důvodu získání 
evropských dotací 
M. Kurfirst podal informaci.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
05/01/2015 Připravit podklady pro projednání usnesení VH ČVS konané 18. 4. 2015  
Rozděleny úkoly a bude řešeno v listopadu. 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  J. Johánek, M. Kurfirst 
 
05/04/2015 Dojednat s firmou Sportis dopracování přihlašovacího systému o výsledkový servis 
Na Chalupa Cup systém nebyl z důvodu jednoduchosti regaty testován. Bude testován formou 
„papírové regaty“  
Termín: úkol přeložen – viz. 01/10/2015 
odpovídá:  D. Macháček, J. Johánek  
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované 
vyhlášky o provozu na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-
ČVS. 
Dle informace J. Poláčka odešel dopis M. Doktora z ČOV na MD ČR, SPS a Povodí Vltavy. Jedná se 
o žádost o úpravu provozu mezi Modřanským a Šítkovským jezem ve věci zrušení jízdy ve skluzu. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst, T. Polanecký, M. Možný, Z. Pecka  
 
02/06/2015 Specifikovat okruh témat a komunikační kanály pro zlepšení komunikace P-ČVS 
s předsedy klubů 
V 11/2015 bude Bohemians.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst   



 
03/06/2015 Připravit prohlášení pro členy předsednictva a členy komisí o nakládání s citlivými 
údaji 
Splněno, předseda DK přinese na příští jednání P-ČVS s podepsanými prohlášeními členů DK.  
Termín: září 2015, říjen 
odpovídá:  D. Macháček, J. Johánek   
 
04/06/2015 Připravit doplněné a připomínky k platné strategii ČVS 
Odloženo 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  členové P-ČVS   
 
05/06/2015 Připravit náplň a personální obsazení marketingové komise ČVS 
Odloženo. Probíhá jednání s marketingovými agenturami.  
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, místopředsedové P-ČVS   
 
03/07/2015 Finalizovat návrh V. Kučery ke změně systému SCM – projednat a připomínkovat ve 
spolupráci s V. Chalupou 
V tomto víkendu proběhne testování mládeže, kde budou tabulkové limity ověřeny.  
Termín: říjen 2015 
odpovídá:  V. Kučera 
 
01/08/2015 organizovat VŘ na bankovní služby pro ČVS 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  J. Johánek 
 
02/08/2015 vyhodnotit a dát návrh, zda překlopit nebo vytvořit nový facebook propojený s 
veslo.cz  
Odloženo 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst, Z. Paroulek  
 
03/08/2015 Navrhnout člena DK s právnickým vzděláním  
Splněno 
Termín: září 2015 
odpovídá:  předsedové oblastí   
 
04/08/2015 Vyhodnotit možnost uspořádání mezinárodní regaty v Račicích v roce 2016 ( termín, 
kategorie, …)  
Odloženo 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  Z. Pecka,  J. Johánek   
 
01/09/2015 zajistit další dva členy DK k doplnění na konečný počet 5  
Termín: listopad 2015 
odpovídá: místopředsedové pro oblasti  
 
02/09/2015 vytvořit organizační schéma NOC VS, z. s. + SC Račice a.s. 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
03/09/2015 navrhnout systém objednávání doplňkové výživy 
Termín: říjen 2015 
odpovídá:  V. Chalupa 
 
04/09/2015 navrhnout témata novelizace ŘZV a stanov v závislosti na „současných trendech“ 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  R. Ondrák, V. Chalupa, J. Johánek, V. Burda 
 
 
 



01/11/2015 iniciovat setkání s M. Slabejem administrátory největších regat. Následně otestovat 
systém Sportis off-line formou „papírové regaty“ 
Termín: prosinec 2015 
odpovídá:  M. Lorenc, R. Ondrák 
 
02/11/2015 pro sezónu 2017 připravit termínovku tak, aby se v létě veslovalo co nejdéle 
Termín: 2016 
odpovídá:  R. Vondrák  
 
03/11/2015 Navrhnout místo, termín a program školení trenérské licence C 
Termín: listopad 2015 
odpovídá:  V. Burda, V. Kučera  
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS 
2. Odměnu pro Romana Novotného ve výši 1.000,- Kč za zpracování bodového žebříčku masters 
3. Jmenuje J. Poláčka do pozice člena DK  
4. Rozdělení zbývajících 20% finančních prostředků do projektu „Přijď veslovat“ 
5. Odměny za sportovní výsledky 2015 
6. Výplatu lodného za rok 2015 
7. Odměny za kvalifikované reprezentanty za rok 2015 
8. Rozdělení zbývajících finančních prostředků do projektu „Kompenzace dopravních nákladů“ 
9. Změna účelu dotace pro USK Pardubice – podpora akademického veslování (10.000,- Kč – 

pronájem vleku, 3.000,- Kč – veslařský materiál, 24.000,- Kč - organizační, sportovní a trenérskou 
činnost) 

10. MR v Račicích 2016 se uskuteční v rámci MČR juniorů a seniorů  
11. P-ČVS přijalo žádost SK HAMR – veslování, z. s. za člena ČVS. Vzalo na vědomí i následně 

zaslanou korespondenci a konstatovalo, že rozhodne o přijetí do příštího jednání P-ČVS. Pověřuje 
jednáním o dalším postupu D. Macháčka a J. Johánka 

12. Bere na vědomí žádost VK Slavia Praha na zařazení bodování MČR ve sprintu do bodování 
Poháru ČR 

13. Udělení dotace 13.000,- Kč VŠSK MFF UK na nákup vesel v rámci Programu V.- projekt podpora 
akademického veslování  

14. Účast V. Burdy na FISA Coaches Conference v Saratoze (USA) ve dnech 19.-21.11.2015. 
Nahradí tak původně nominované trenéry 

15. Oddělení školení trenérů na licenci C a seminářem v Jihlavě  
 
Informace : 
 

1. D. Macháček – informace aktivitě ČOV - paní Zemanová (zemanova@olympic.cz)– o 
vyhledávání talentů pro sport a možnosti zapojení do testování mládeže i pro veslování  

2. Z. Mejstřík – informace z DK. Nutno doplnit členy DK na 5. Informoval o nárůstu počtu 
podnětů DK týkající se neoprávněných startů. 

3. V. Burdy  - informace z projednávání odvolání L. Ondráčka proti rozhodnutí DK č. 12-2015.  
4. D. Macháček – o žádosti SK HAMR – veslování, z. s. za člena ČVS.  
5. Z. Norková – M. Šarbochová je mezi třemi kandidáty na ocenění ankety FISA – přínos ke 

světovému veslování 
6. Z. Norková – Britská veslařská federace uvažuje o převzetí systému bodování masters ČVS 
7. J. Starosta – J. Antošová a P. Vitásek jsou kandidáty odznaků Mistr Veslař, pošle informaci, 

jakého stupně 
8. J. Poláček – Komise nezávodního veslování zajistila v průběhu sezóny pomoc řadě 

veslařských výprav z Dánska, Švýcarska a Německa.  
9. D. Macháček – o mimořádném jednání P-ČVS týkající období do OH 2016. Nebude 

ustanoven ÚT do konce olympijského cyklu. Odpovědnou osobou zůstává místopředseda pro 
sport V. Chalupa, jehož konzultantem bude V. Burda. Ve spolupráci s J. Lukšem a J. 
Svobodou vypracoval V. Chalupa materiál nominací do dokvalifikace na OH 2016. 

10. D. Macháček – o spolupráci ČVS s Janou Šebestovou, která bude zajišťovat administrativní 
zabezpečení seniorského reprezentačního týmu  

11. D. Macháček – o změnách v ASC Dukla Praha – trenérské vedení všech skupin převzal F. 
Koudela.  

12. V. Chalupa – o systému a zásadách přípravy a nominace reprezentačního družstva do OH 
2016 



13. R. Vondrák – informace o účasti mládeže na MČR a v projektu „Přijď veslovat“. Požádat 
místopředsedy pro oblasti o projednání s kluby ve věci nepovolení společenství pro MČR u 
kategorie žactva. 

14. R. Vondrák – informace o tom, že před každou první registrací v ČVS je povinnost mít 
provedou vstupní lékařskou prohlídku. Je to v souladu s vyhláškou č. 391/2013 o zdravotní 
způsobilosti k tělesné výchově a sportu.  

15. R. Vondrák – podnět pro P-ČVS archivace materiálů – zejména databáze závodníků 
v systému Sportis.  

16. V. Kučera – školení trenérů licence C – Jihlava 10. 1. 2016 
17. V. Kučera – proběhlo testování mládeže v rámci projektu „Přijď veslovat“ 
18. M. Možný – nutno udělat program Jihlavy po konzultaci s trenéry a kluby  
19. J. Lukš – představil program družstva žen   

 

Další P-ČVS proběhne ve středu 18. 11. 2015 v 14.00 v loděnici TJ Bohemians Praha - bez pozvánky. 
Zapsal: J. Johánek 21. 10. 2015 


